

ADVANCE NOTE

INVERTED NEGATIVE

FAIRYLAND.

To: Mr. Howard Phillips

Grace Kelly will make her home on the Rock of Monaco - the smallest state in Europe, smaller in fact than the studios of Hollywood where she is now making a film.

TWO SMIT

Let's have a look into the near future. Soon all windows in the tiny state of Monaco will have flags fluttering from in the breeze, senior and junior officials will solemnly hand over the keys of the tiny Principality of 25,000 inhabitants of whom only 1,600 are Monaco nationals.

For the ceremony proper Prince Rainier will have the Throne of a Sovereign Prince, Grace Kelly that of a Sovereign Princess. The 60 gallant soldiers of the most peaceful army in the world will act as the Guard of Honour..

Grace Kelly will be a reigning Princess, whose reign will extend over the famous Museum which contains, besides the skeletons of fishes of all shapes and sizes, samples of animal life from every Ocean.

Her reign will also extend over the Casino the reputation of which has long since crossed sea and mountains, over a world of green baize-covered gambling tables and 'croupiers'. Miss Kelly will also live in a Palace which she first saw as a tourist.

All that will be Rainier's royal present to his bride - a wedding present for Grace Kelly, who - after all - is only giving up one Crown for another : yesterday, she was Queen of the Screen, to-day, she will be the Princess of Monaco.

Remarks:-

Mr. A. Stockwell (Catering)  
Mr. E. Hall (Shipping)  
Mr. E. Manser (Labs)  
Mr. L. Pryor (Labs)  
Mr. F. Hason (Labs)

D. INGBER  
NEWS EDITOR

Telephone Switzerland

SUJET : MONACO  
Non-exclusive  
Métrage : 36 mètres

DESTINATION : LONDRES

DOMAINE DE FEE ...

C'est sur ce rocher de Monaco, le plus petit Etat d'Europe, dont la superficie n'atteint pas celle des studios de Hollywood où elle tourne, que va régner bientôt celle que le Prince Rainier a choisie pour compagne : Grâce Kelly.

Anticipons un peu : bientôt les drapeaux flotteront aux fenêtres, les notables de toute catégorie lui apporteront en grande pompe les clés de ce domaine que peuplent 25.000 âmes, dont 1600 seulement d'ailleurs sont monégasques. On placera à côté du trône du prince souverain, son trône de princesse souveraine ... Les 60 valeureux soldats de l'armée la plus pacifique du monde rendront les honneurs... Elle régnera ... Elle régnera aussi sur ce célèbre Musée qui conserve avec des squalettes marins les échantillons de la faune de tous les océans ... Elle régnera sur ce Casino dont la renommée a traversé les mers, sur un peuple de croupiers et sur un monde de tapis verts ... Elle habitera ce Palais qu'elle connut d'abord en tant que touriste ... C'est tout cela que Rainier mettra dans la corbeille de mariage de Grâce Kelly qui n'aura fait que changer de couronne : hier reine de cinéma, demain princesse de Monaco ...

.../